
Referat af bestyrelsesmøde i HG-fodbold den 07.06.2023 

Deltagere: Peter Ditlevsen, Kim Jensen, 
Michael Helsinghoff, Henning Olsen,  
Tommy Lauth, Vivi Berthelsen, Henrik 
Hansen 
Tid:  18.30 
Sted: Klubhuset 
 

Mødeleder: Peter Ditlevsen  
Referent: Tina Sandager 
Fraværende med afbud:   
Særlige indbudte: Leon Skovbo/Lars Davgaard 
 

  Emne Hvad skal vi 
udrette? Formål 

Proces Tid Beslutning og hvem gør hvad?                                                                  

1 Dagsorden 
 
 

Godkendelse af 
dagsorden 

  Godkendt 
 

2 Info. Om Næstved 
HG 
 
 

Leon/Lars kl. 19-
19.30 

  Orientering af Næstved HG kvinder af 
Leon/Lars fra dennes bestyrelse. 
Gået fra nr. 20 til nr. 10 i DK. Pokalsucces. 
Kontrakt fodbold indført.  
Flot kamparrangement – Liganiveau. 
Kampe med 300 tilskuere 
Stadig plads til lokale talenter.  
Sponsorer viser interesse 
Indtægter skal øges for at holde niveauet 
Synergi med NB 
Muligheder for HG 
Forudsætninger er ændret siden opstart. 
Hvad fremover? 
 
 

3  Økonomi 
 
 

 Tommy Lauth 
orienterer 

 Bogført frem til 1/6-2023 
35 i rest. Spillerne bliver meldt ud. 
Købt vaskemaskine 
Fodboldskole 288 tilmeldt, 36 på venteliste  
 

4 Kiosk 
 
 

 Vivi orienterer   Indbrud i kioskvogn, forslag om opsætning 
af spot. Ekstra hængsler er bestilt. 
Foliering af vogn i gang sat, incl. Rema logo 
inde i klap på vogn, hegn ol.  
Oplæg til besætning af kiosk under 
fodboldskole sendt til NIF HG piger. 
Popcorn til alle børn ved SM kamp 17/6.  
TL sender besked ud til hele klubben. 
Besluttet at det er formanden for 1. holdet, 
som afgør om der skal gives gratis ”øl”- ved 
særlige lejligheder 
 

5 Træner kabale 
/kontrakter  
 
 

   Damer – PD: styr på det 
Børneudviklingstræner hoppet fra 
Herre ungdom– KJ: i fuld gang, lidt kabaler 
som skal gå op, 2 ansøgninger lagt ud på 
DBU 
Herre – MH: været lidt problemer med 
brug af ulovlig spiller, som koster bøde, så 
dette skal der strammes op på. 
 



 

6 Kontingent 
 
 

   Priser tilrettet til næste opkrævning 

7 Årshjul 
 
 

   Træningstider er de samme for forår som 
efterår evt. sende besked ud til 
trænere/ledere om dette 
 

8 Nyt fra formanden 
 
 

Orientering fra 
div. møder 
 

Peter 
Ditlevsen 
orienterer 
 

 Bander/skilte skal pilles ned for de 
sponsorer som ikke længere betaler 
Der har været snak om, at der mangler 
mål, men der ER mål nok, evt.  3 mandsmål 
mangler 
Træner på U8 stopper 
U19 skal spille SM 18/6 
Forslag om arrangement for trænere evt. 
med grill. Forventet ult. August. Vivi skal 
vide besked 
 

9 Evt. 
 
 

   Boldskabe- ansøgning om 6 vogne ønskes 
Stor succes for dem der har været på 
FjordCup tur 

10  
 
 

    

11  
 
 

    

12  
 
 

    

     Næste møde? 

      

 


